
Cooperative Information

The Bukonzo Joint Cooperative formed in 1999 and founded to serve the poor, isolated 

farming communities in Bukonzo county, which, due to war, poverty, and location, have 

been marginalized in the past. The central focus of the Cooperative’s operations is 

offering sustainable financial and capacity building services to the economically 

disadvantaged. Bukonzo Joint is committed to improving the living standards of the ru-

ral poor, and ensuring that they are active participants in the economic, social, and po-

litical development of Bukonzo county. Bukonzo Joint’s activities are funded by its mem-

bers, by its micro-finance revenues, and by organizations that support the Cooperative’s 

training and business development efforts. Each of the 72 Farming Groups operate their 

own Village Savings and Loans Associations, to assist their members to communicate 

with each other, learn from each other and to finance the growth of the infrastructure, 

education and standard of living of their members. The farmers are encouraged by their 

trainers with both graphic school room education and on farm guidance, to promote 

good farm husbandry and to ensure quality farming and everything that comes with it. 

The trainers further encouraging the farmers to graphically note their present status in 

terms of their financial circumstances, their assets and crops and to set annual growth 

goals. It is a system of encouragement that has proved to be highly successful and with 

most farmers steadily improving their yields and standard of living.
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Coffees

Country:	 Uganda

Region:	 Bukonzo County, Rwenzori Mountain Range

Cooperative: 	 Bukonzo Joint Cooperative Union

Farmer:	 1,753 members, 72 Farming Groups

Altitude:	 1.400 - 2.100 masl.

Apple Dried Fruits

UGANDA 
Wugar Bukonzo 
Joint Cooperative Union

Variety:	 Nyasaland, SL14, SL28 

Processing:	 Washed

Grade: 	 Scr. 15up
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E-Mail: iac.hamburg@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Schweiz
Bahnhofstrasse 22
CH-6300 Zug, Switzerland

Phone +41 41 728 7286
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InterAmerican Coffee Ltd.
59-61 Farringdon Road
London EC1M 3JB, United Kingdom
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Caramel

Juicy Sparkling Velvety



Cooperative Information

Die Bukonzo Joint Cooperative wurde 1999 gegründet, um den armen, isolierten Bauernge-

meinden im Bezirk Bukonzo zu helfen, die in der Vergangenheit aufgrund von Krieg, Armut 

und Lage an den Rand gedrängt wurden. Der Schwerpunkt der Tätigkeit der Genossen-

schaft liegt auf der Genossenschaft ist das Angebot nachhaltiger finanzieller und ka-

pazitätsbildender Dienstleistungen für Benachteiligten. Bukonzo Joint setzt sich dafür ein, 

den Lebensstandard der armen Landbevölkerung zu verbessern und sicherzustellen, dass 

sie aktiv an der wirtschaftlichen, sozialen und politischen Entwicklung des Bezirks Bukonzo 

teilnimmt. Die Aktivitäten von Bukonzo Joint werden von den Mitgliedern, den Mikrofinan-

zeinnahmen und von Organisationen finanziert, die die Schulungs- und Geschäftsentwick-

lungsmaßnahmen der Genossenschaft unterstützen. Jede der 72 landwirtschaftlichen 

Gruppen betreibt ihre eigenen dörflichen Spar- und Darlehensvereinigungen, um ihren 

Mitgliedern zu helfen, miteinander zu kommunizieren, voneinander zu lernen und das 

Wachstum der Infrastruktur, der Ausbildung und des Lebensstandards ihrer Mitglieder zu 

finanzieren. Die Bauern werden von ihren Ausbildern sowohl in der Schule als auch auf dem 

Hof ermutigt, gute landwirtschaftliche Methoden zu fördern und eine qualitativ hochwer-

tige Landwirtschaft mit allem, was dazu gehört, sicherzustellen. Die Ausbilder ermutigen 

die Bauern außerdem, ihren derzeitigen Status in Bezug auf ihre finanziellen Verhältnisse, 

ihr Vermögen und ihre Ernten grafisch festzuhalten und sich jährliche Wachstumsziele zu 

setzen. Dieses Fördersystem hat sich als sehr erfolgreich erwiesen, und die meisten Bauern 

konnten ihre Erträge und ihren Lebensstandard stetig verbessern.
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Kaffees

Land:	 Uganda

Region:	 Bukonzo County, Rwenzori Mountain Range

Kooperative: 	 Bukonzo Joint Cooperative Union

Farmer:	 1,753 members, 72 Farming Groups

Anbauhöhe:	 1.400 - 2.100 masl.

Apfel Trockenfrüchte

UGANDA 
Wugar Bukonzo 
Joint Cooperative Union

Varietäten:	 Nyasaland, SL14, SL28 

Aufbereitung:	Washed

Grade: 	 Scr. 15up
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InterAmerican Coffee Schweiz
Bahnhofstrasse 22
CH-6300 Zug, Switzerland

Phone +41 41 728 7286
E-Mail: iac.zug@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Ltd.
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London EC1M 3JB, United Kingdom
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Karamell

Saftig Prickeld Samtig


